
P R O T O K Ó Ł      Nr  XXX/07

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu 27 grudnia  2007 roku

O B E C N I   

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  18

Skład Rady Miejskiej

Skład Rady Miejskiej:

− Czesław Badura - obecny
− Zofia Bazańska - obecna
− Krystian Dąbrowski - nieobecny
− Krzysztof Francikowski - nieobecny
− Ireneusz Gawroński - obecny
− Janusz Gątkiewicz - obecny
− Mirosław Kędzierski - obecny
− Marian Kita - obecny
− Wiesław Konderak - obecny
− Teresa Kosmala - obecna
− Andrzej Mentel - obecny
− Jolanta Moćko - obecna
− Marcin Musiał - obecny
− Władysław Oczkowicz - obecny
− Dominik Penar - obecny
− Marek Rajca - obecny
− Grażyna Strączek - obecna
− Andrzej Świątek - obecny
− Sławomir Święch - obecny
− Hanna Szotowska - obecna
− Danuta Walczak - nieobecna

W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Burmistrz  Miasta-  Marek  Mrozowski,  Zastępca  Burmistrza  –  Anna  Ślagórska,  Skarbnik  Miasta  – 
Urszula Polak- Wałek, Dorota Bąk- Sekretarz Miasta.



Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Otwieram XXX Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy o 
samorządzie gminnym.

- Powitał wszystkich przybyłych.
- Stwierdzam, że zgodnie z listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał.

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Proszę  o  uzupełnienie  porządku  obrad  o  dwa  projekty  uchwał.  Pierwszy  projekt  uchwały  w 
sprawie powołania i ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi jest 
wynikiem pisma jakie złożyła pani radna Grażyna Strączek, w którym informuje, iż rezygnuje z 
członkostwa w Komisji Rewizyjnej. Rozumiem, że pani radna podtrzymuje treść tego wniosku w 
związku z tym Biuro Rady przygotowało stosowny projekt uchwały. Ten projekt uchwały proponuje 
jako ppkt. 5 pkt. 4.

− Drugi  projekt  uchwały  dot.  rozwiązania  prawa  użytkowania  wieczystego  nieruchomości 
niezabudowanej, działki nr 265/54, k. m. 32 o pow. 856  m2  położonej przy ul. 35 -Lecia PRL w 
Czeladzi.  Jest  to  propozycja  ,  która  wynika  z  realizacji  przez  Zarząd  Czeladzkiej  Spółdzielni 
Mieszkaniowej wniosku grupy mieszkańców kierowanych przez radnego Andrzeja Świątka, która 
to grupa wnioskowała o pewne zmiany w układzie granic geodezyjnych Osiedla 35 lecia PRL. W 
uzasadnienie projektu uchwały w skazane są podstawy prawne oraz proponowane zmiany granic 
tak by droga dojazdowa do Szkoły Nr 3 była drogą gminną. Proponuję by ten projekt uchwały 
umieścić w pkt. 4 ppkt. 6.

− Poddaje pod głosowanie uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie powołania i 
ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi. Kto z państwa radnych 
jest za?

GŁOSOWANIE

16 głosów za
0 głosów przeciw
2 głos wstrzymujący

Przewodniczący stwierdził, że zmiana została przyjęta.

− Poddaje pod głosowanie uzupełnienie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie dot. 
rozwiązania  prawa użytkowania  wieczystego  nieruchomości  niezabudowanej,  działki  nr 
265/54, k. m. 32 o pow. 856  m2  położonej przy ul.  35 -Lecia PRL w Czeladzi.  .  Kto z 
państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE



16 głosów za
0 głosów przeciw
2 głos wstrzymujący

Przewodniczący stwierdził, że zmiana została przyjęta.

Rada Miejska przyjęła następujący porządek sesji:

1.Otwarcie obrad.
2.Przyjęcie porządku obrad.
3.Przyjęciem protokołów z obrad w dniach:

a/ 25 – 30 października 2007 r.
b/ 8 listopada 2007 r.
c/ 29 listopada 2007 r.

4.Podjęcie uchwał w sprawie:
1.zmian w budżecie miasta na 2007 rok.
2.zwolnienia z opłaty od zgłoszenia o wpis do ewidencji działalności gospodarczej,
3.udzielenia  dotacji  celowej  na  zakup  sprzętu  medycznego  przez  Powiatowy  Zespół 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie – Szpital w Czeladzi.
4.zaopiniowania  Uchwały  Rady  Miasta  Ruda  Śląska  w  sprawie  likwidacji  Poradni 
Okulistycznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Rudzie Śląskiej z 
siedzibą przy ul. Lipa 2.
5. powołania i ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady Miejskiej w Czeladzi.
6.rozwiązania prawa użytkowania wieczystego nieruchomości niezabudowanej, działki nr 
265/54, k.m.32 o pow. 856 m2 położonej przy ul. 35 -Lecia PRL w Czeladzi.

5.  Zamknięcie obrad Sesji.

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Przechodzimy do przyjęcia protokołów z obrad sesji. 
− Czy są uwagi do protokołu z dnia 25-30 października 2007r.?

Andrzej Świątek                            -                             Radny  

− Forma  pisania  protokołów  jest  nie  odpowiednia  i  nie  odzwierciedla  rzeczywistego 
przebiegu obrad sesji. Uważam, że meritum wypowiedzi każdego radnego powinno być. 
Składam wniosek by protokoły zostały uzupełnione o moje wypowiedzi.

−

Teresa Kosmala                            -                             Radna  

− Popieram wypowiedź radnego Świątka. Nośnik, na którym jest zapisany protokół to mało, 
nie jest to dokument urzędowy.  Jestem przeciwko tym protokołom ponieważ to nie są 
protokoły. To nagranie nie ma mocy urzędowej. Protestuje po raz kolejny przeciwko takim 
protokołom.

− Składam wniosek o uzupełnienie protokołów o moje wypowiedzi.  



Marek Mrozowski                          -                             Burmistrz Miasta  

- Proponuje by prezydium rady zajęło się tą sprawą i ustaliło zasady pisania protokołów. 
Proszę pamiętać, że protokół to nie jest stenogram. Pracownicy muszą siedzieć kilka dni, żeby 
to wszystko przepisywać. Kiedyś Biuro Rady obsługiwała jedna osoba, teraz są trzy. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Proszę o przegłosowanie wniosku radnego A. Świątka, kto jest za?

GŁOSOWANIE

3 głosów za
5 głosów przeciw
10 głos wstrzymujący

Przewodniczący stwierdził, że wniosek nie przeszedł.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Kto jest za wniosek radnej T. Kosmali?

GŁOSOWANIE

3 głosów za
3 głosów przeciw
12 głos wstrzymujący

Przewodniczący stwierdził, że wniosek nie przeszedł.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Przechodzimy do przyjęcia protokołu z obrad sesji w dniach 25-30 października. Kto z państwa 
radnych jest za?

GŁOSOWANIE

10 głosów za
3 głosów przeciw
4 głos wstrzymujący

Przewodniczący stwierdził, że protokół obrad sesji w dniach 25-30 października został przez 
Rade przyjęty.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  



− Czy są uwagi do protokołu z obrad sesji w dniu 8 listopada 2007r.?

Andrzej Świątek                            -                             Radny  

− Ponawiam swój wniosek o uzupełnienie moich wypowiedzi w protokole z 8 listopada.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Kto z państwa radnych jest za wnioskiem radnego Świątka?

GŁOSOWANIE

3 głosów za
4 głosów przeciw
11 głos wstrzymujący

Przewodniczący stwierdził, że wniosek nie przeszedł.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Przechodzimy do przyjęcia protokołu z obrad sesji w dniach 8 listopada 2007r. Kto z państwa 
radnych jest za?

GŁOSOWANIE

11 głosów za
3 głosów przeciw
4 głos wstrzymujący

Przewodniczący stwierdził,  że protokół obrad sesji  w dniach 8 listopada 2007r. został przez 
Radę przyjęty. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Przechodzimy do przyjęcia protokołu obrad sesji z dnia 29 listopada 2007r.
− Czy są jakieś uwagi do protokołu?

Andrzej Świątek                            -                             Radny  

− Proszę o uzupełnienie moich wypowiedzi do protokołu z obrad sesji w dniu 29 listopada 
2007r.

Teresa Kosmala                            -                             Radna  

- Składam wniosek o uzupełnienie moich wypowiedzi  w protokole z obrad sesji  w dniu 29  
listopada 2007r.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Kto z państwa radnych jest za wnioskiem radnego Świątka?

GŁOSOWANIE



3 głosów za
5 głosów przeciw
9 głosów wstrzymujących

Przewodniczący stwierdził, że wniosek nie przeszedł.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Kto z państwa radnych jest za wnioskiem radnej Teresy Kosmala?

GŁOSOWANIE

3 głosów za
4 głosów przeciw
10 głosów wstrzymujących

Przewodniczący stwierdził, że wniosek nie przeszedł.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Kto z państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad sesji w dniu 29 listopada 2007r.?

GŁOSOWANIE

12 głosów za
3 głosów przeciw
3 głos wstrzymujący

Przewodniczący stwierdził, że protokół obrad sesji w dniach 29 listopada 2007r. został przez 
Radę przyjęty. 

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2007 rok. 
Proszę panią Skarbnik o omówienie.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

− Omawia projekt uchwały przedstawiony radnym.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:
T. Kosmala -Radna
M. Bednarczyk- Zastępca Dyrekotra ZBK
J.Gątkiewicz- Wiceprzewodniczący Rady
I. Gawroński- Radny



Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Czy są jakieś inne uwagi?, nie widzę. Przeprowadzamy głosowanie imienne.
−
GŁOSOWANIE

18 głosów za
0 głosów przeciw
0 głos wstrzymujący

Przewodniczący stwierdził, że uchwała Nr XXX/368/2007 w sprawie zmian w budżecie miasta na 
2007 rok została podjęta przez Radę.

 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kolejny projekt uchwały w sprawie  zwolnienia z opłaty od zgłoszenia o wpis do ewidencji  
działalności gospodarczej,

Janusz Gątkiewicz                        -                             Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

− Omawia projekt, z uwagi na fakt, iż był wnioskodawcą jako Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy.

Teresa Kosmala                            -                             Radna  

- Składam  wniosek  by  dzisiaj  nie  głosować  tego  projektu  uchwały  tylko  przenieść  to  na 
następną sesję, po uprzednim przedyskutowaniu na Komisji Społecznej. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Kto z państwa radnych jest za wnioskiem radnej Kosmala?

GŁOSOWANIE

5 głosów za
6 głosów przeciw
7 głos wstrzymujący

Przewodniczący stwierdził, że wniosek nie przeszedł.

W  wyniku  przeprowadzonej  dyskusji  został  zmieniony  paragraf  1  poprzez  wykreślenie  słowa 
„absolwentów”. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Odczytuje projekt uchwały. Kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE (radny I. Gawroński nie brał udziału w głosowaniu)

12 głosów za
0 głosów przeciw



5 głos wstrzymujący

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  XXX/369/2007  w  sprawie  zwolnienia  z  opłaty  od 
zgłoszenia o wpis do ewidencji działalności gospodarczej,została podjęta przez Radę.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do projektu uchwały  w sprawie  udzielenia dotacji  celowej  na zakup sprzętu 
medycznego przez Powiatowy Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie – Szpital w Czeladzi.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:
W. Oczkowicz- radny
Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Jeśli nie ma więcej pytań kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE (radny I. Gawroński , W. Oczkowicz nie brali udziału w głosowaniu)

14 głosów za
0 głosów przeciw
2 głos wstrzymujący

Przewodniczący stwierdził,  że uchwała Nr XXX/370 w sprawie  udzielenia dotacji  celowej na 
zakup sprzętu  medycznego przez  Powiatowy Zespół  Zakładów Opieki  Zdrowotnej  w 
Będzinie – Szpital w Czeladzi została podjęta przez Radę.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie zaopiniowania Uchwały Rady Miasta 
Ruda Śląska w sprawie likwidacji Poradni Okulistycznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Rudzie Śląskiej z siedzibą przy ul. Lipa 2.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Odczytuje treść projektu uchwały. Jeśli nie ma uwag kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE (radny I. Gawroński , W. Oczkowicz nie brali udziału w głosowaniu)

9 głosów za
0 głosów przeciw
8 głos wstrzymujący



Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  XXX/371/2007  w sprawie  zaopiniowania  Uchwały 
Rady Miasta Ruda Śląska w sprawie likwidacji Poradni Okulistycznej Samodzielnego 
Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  w  Rudzie  Śląskiej  z  siedzibą  przy  ul.  Lipa 
2.została podjęta przez Radę.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Kolejny projekt  uchwały  w sprawie powołania i  ustalenia składów osobowych stałych Komisji  
Rady  Miejskiej  w  Czeladzi.  Uchwała  została  przygotowana  w  związku  z  rezygnacją  pani 

Grażyny Strączek z członkostwa w komisji Rewizyjnej. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Czy są jakieś pytania?

Andrzej Mentel                              -                             Radny   

− Ja po rozmowie z panem Badurą proponował bym dopisanie pana radnego do składu Komisji 
Rewizyjnej.  Ponieważ  pan  Badura  pracuje  w  trzech  Komisjach  proponuje  wykreślenie  pana 
Badury z Komisji Oświaty. Proszę o zmianę projektu uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

− Mam pytanie do radcy prawnego czy można dokonać zmiany w tym projekcie uchwały i uznać, 
czy też poczekać na pisemną deklarację pana radnego Badury i przygotować projekt uchwały na 
najbliższą sesję?

Ireneusz Żarłok                             -                             Radca Prawny  

- Proponuję by poczekać na pisemną deklaracje i przygotować projekt uchwały.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE (radny  W. Oczkowicz nie brał udziału w głosowaniu)

17 głosów za
0 głosów przeciw
0 głos wstrzymujący

Przewodniczący  stwierdził,  że  uchwała  Nr  XXX/372/2007  w  sprawie   powołania  i  ustalenia 
składów osobowych stałych Komisji  Rady Miejskiej w Czeladzi została podjęta przez 
Radę.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do  omówienia  projektu  uchwały  w sprawie  rozwiązania  prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości niezabudowanej, działki nr 265/54, k.m.32 o pow. 856 m2  położonej przy 
ul. 35 -Lecia PRL w Czeladzi.



DYSKUJA

W dyskusji udział wzięli:
 Marek Mrozowski- Burmistrz Miasta 
I. Gawroński- Radny 
S. Święch – Przewodniczący Rady 
A. Świątek- Radny
T. Kosmala- Radna
W. Oczkowicz- Radny

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Przechodzimy do przegłosowania projektu uchwały w sprawie rozwiązania prawa użytkowania 
wieczystego nieruchomości niezabudowanej, działki nr 265/54, k.m.32 o pow. 856 m2  położonej przy 
ul. 35 -Lecia PRL w Czeladzi.
- Kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE (radny  A. Świątek, S. Święch nie brali udziału w głosowaniu)

2 głosów za
9głosów przeciw
4głos wstrzymujący

Przewodniczący stwierdził, że uchwała nie została podjęta przez Radę.

Dot. pkt. 5- porządku obrad Sesji

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -Sławomir  Święch,  Burmistrz  Miasta-  Marek  Mrozowski,  złożyli  
życzenia noworoczne. 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

- Zamykam XXX Sesję Rady Miejskiej.

PRZEWODNICZĄCY 
         Rady Miejskiej w Czeladzi

    Sławomir Święch

Protokołował:

Agnieszka Pilarek
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